
Referat	-	Bestyrelsesmøde	8.	september	2022	
Mødet	blev	afviklet	online.	Med	til	mødet	var:	Eva,	Mette,	Mikkel,	Jacob	og	Jens	
(suppleant).	Espen	og	Ole	(suppleant)	deltog	ikke.		

1. Opsamling	på	konstituering	af	bestyrelsen	

Konstitueringen	til	generalforsamlingen	blev	således:	

• Eva,	formand,	på	valg	efter	1	år	
• Mette,	kasserer,	på	valg	efter	2	år	
• Mikkel,	sekretær	og	webmaster,	på	valg	efter	2år	
• Jacob,	uden	portefølje,	på	valg	efter	2år	
• Espen,	uden	portefølje,	på	valg	efter	1	år	
• Ole,	1.	suppleant	
• Jens,	2.	suppleant	

På	bestyrelsesmødet	blev	opgavefordelingen	og	rollernes	indhold	vendt,	og	
bestyrelsen	ser	frem	mod	det	kommende	års	arbejde.	

2. Opsummering	og	aftale	af	videre	proces	efter	afstemning	om	energikilde	
på	Drejet	

Det	blev	aftalt,	at	Eva	og	Espen	udarbejdet	en	procesplan,	så	det	er	tydeligt	at	se,	
hvad	der	skal	gøres	for	at	få	gennemført	generalforsamlingens	beslutning	om	
energikilde.	Der	forsøges	også	at	laves	en	tidsplan	for	de	enkelte	dele	af	planen.	Når	
Eva	og	Espen	har	lavet	procesplanen	bliver	den	rettet	til	og	godkendt	af	bestyrelsen,	
hvorefter	den	sendes	ud	til	alle	medlemmer	pr.	mail	og	lægges	på	hjemmesiden.	
Bestyrelsen	forventer,	at	det	sker	sidst	på	året.		

3. Status	økonomiproces	–	overdragelse	til	Mette	

Pernille	har	gjort	et	stort	stykke	arbejde	for	at	overdrage	det	økonomiske	ansvar	til	
Mette.	Eva	og	Mette	har	i	de	kommende	uger	møde	med	banken,	og	bestyrelsen	
forventer,	at	overdragelsen	til	Mette	vil	ske	indenfor	de	kommende	måneder.	

4. Arbejdsweekend	den	23.-25.	september	

Ingen	fra	bestyrelsen	kan	deltage	i	arbejdsweekenden.	Bestyrelsen	har	også	forsøgt	at	
høre,	om	andre	fra	foreningen	havde	planer	om	at	komme	for	at	arbejde.	Da	



bestyrelsen	ikke	har	hørt	om	dette,	så	droppes	efterårets	arbejdsweekend,	og	den	
frigives	til	booking.	

I	forlængelse	af	dette	punkt	blev	det	diskuteret,	om	der	skal	nedsættes	et	
”arbejdsweekend-udvalg”.	Både	for	at	fritage	bestyrelsen	for	opgaven	med	at	have	
overblik	over	arbejdsopgaver	på	Drejet	samt	arrangere	arbejdsweekenden	–	men	også	
for	at	få	endnu	Qlere	fra	foreningen	til	at	engagere	sig	i	arbejdet	med	at	passe	på	Drejet.	
Ved	det	kommende	bestyrelsesmøde	vil	et	sådan	udvalg	blive	formaliseret,	og	
interesserede	kan	herefter	melde	sig.		

5. Opdatering	af	vigtige	numre	på	Drejets	hjemmeside	

Der	har	i	sommer	været	episoder,	hvor	medlemmer	har	været	i	tvivl	om,	hvem	de	skal	
ringe	til,	når	der	er	problemer	på	Drejet	(f.eks.	med	kloakken).	Derfor	påtager	
bestyrelsen	sig	opgaven	med,	at	hjemmesiden	altid	har	en	opdateret	liste	med	vigtige	
telefonnumre	(ligesom	den,	der	er	fysisk	på	Drejet).	Det	vil	altid	være	listen	på	
hjemmesiden,	der	er	den	senest	opdaterede.	

6. Evt.	
HVAD	SNAKKEDE	VI	OM	HER?	


